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El Consell Comarcal de la Selva
va adjudicar ahir el servei dels
menjadors escolars de la comarca
a Eurest, l’actual concessionària del
servei. Això sí, s’ha aconseguit
una rebaixa important en el preu
dels menús, ja que es passa dels ac-
tuals , euros (IVA inclós) per
menú als , euros de l’oferta
que ha guanyat. El president del
Consell va reivindicar que amb el
nou concurs es millora en tots els
aspectes, tant en el menjar com la
gestió o el preu. El contracte és per
 anys i l’empresa haurà de pagar
un cànon de . euros a l’any.  

El servei de menjador escolar de
la Selva va generar molta polèmi-
ca fa uns mesos perquè hi havia pa-
res que es queixaven de la qualitat
del menjar i del preu dels menús,
que Mns i tot en alguns casos esta-
va per sobre de la llei. Per això, el
concurs es va iniciar amb polèmi-
ca, tot i que ara la situació està més
calmada. Així, el Consell Comarcal
va obrir ahir les darreres pliques
d’aquest concurs i va resoldre la
qüestió, després que, a més, el
procés hagués quedat suspès per
l’esclat del cas Manga. De fet, va ser

un dels concursos públics que els
jutjats es van endur per estudiar. Fi-
nalment, però, el concurs ha pogut
seguir i ahir es va fer l’adjudicació
deMnitiva. Només s’hi havien pre-
sentat dues empreses: l’actual con-
cessionari, Eurest, i Serhs Food. Des
del Consell es va destacar, però, que
s’havien interessat pel concurs Mns
a  empreses.

L’empresa guanyadora ha estat
Eurest, l’actual adjudicatària, i el
contracte serà per un termini de 
anys. La companyia, que comen-
çarà la gestió el proper mes de se-
tembre, haurà d’abonar un cànon

al Consell de . euros a l’any
-. euros en  anys- i es
compromet a fer inversions. En
aquest sentit, des de l’ens comar-
cal es va destacar que l’empresa
destinarà . euros a l’any en
millores de material i cuines. 

El president del Consell, Salva-
dor Balliu (CiU), es va mostrar
molt satisfet amb el concurs i l’o-
ferta guanyadora. «S’ha millorat en
tots els aspectes i a sobre a un mi-
llor preu», va manifestar Balliu. En
aquest sentit, va destacar les in-
versions de millora que haurà de
fer l’empresa i la millora de la ges-

tió, ja que serà la mateixa empre-
sa qui s’encarregarà de fer el co-
brament a les famílies, de mane-
ra que es podrà alliberar alguns
dels treballadors del Consell.
«També s’ha fet una millora ali-
mentària i hi haurà menjar de
proximitat», va afegir Balliu. 

El president també va ressaltar
que «s’ha fet un procés molt trans-
parent». «S’ha convidat represen-
tants de dos instituts perquè ho va-
loressin i han coincidit els dos», va
aMrmar Balliu, que també va des-
tacar que el departament de Salut
va revisar la proposta alimentària
de les empreses i totes dues van
comptar amb el seu vist-i-plau. 

Per la seva part, el vicepresident
del Consell, Jordi Orobitg (ERC),
també va celebrar el resultat del
concurs. «A nivell d’ingressos serà
bo pel Consell, però per mi és mi-
llor encara per als pares, perquè
s’ha reduït el preu del menú però
millorant el servei i la qualitat», va
aMrmar Orobitg. El vicepresident
també va voler reivindicar que
inicialment es preveia una durada
del contracte superior als  anys i
va ser per «una demanda d’ERC»
que es va reduir.  
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La Selva adjudica els menjadors
escolars a la mateixa empresa 

El president destaca que s’ha aconseguit una reducció del preu del menús i millora del menjar�

L’Ajuntament de Lloret i l’Agèn-
cia de Residus van conMrmar ahir
en una reunió la intenció que la
nova planta de triatge de la locali-
tat es posi en funcionament ja en
fase de proves a partir de l’ d’oc-
tubre. Hi començaran a abocar els
pobles que ara aboquen a Lloret i
tots els municipis del Consell Co-
marcal de la Selva. A més, es van re-
aMrmar també amb la intenció que
la planta engegui a ple rendiment
a partir de l’ de gener de  i que
hi comencin a abocar també mu-
nicipis del Gironès i del Baix Em-
pordà. En els darrers dies, alguns
municipis havien plantejat dubtes
i, Mns i tot, especulaven en què no
s’iniciés a l’octubre, però ahir es va
ratiMcar la data.

L’alcalde de Lloret, Romà Codi-
na, i el director de l’Agència de Re-
sidus, Josep Maria Tost, es van re-
unir ahir al matí per continuar

parlant de l’obertura de la planta
de Triatge de Lloret, que ja està
acabada i pendent de posar-se en
funcionament. En la reunió van
conMrmar les dues dates. a més,
van destacar la intenció de poder
arribar a acords amb Solius per
mancomunar serveis. El problema
de la planta és que necessita
. tonelades perquè sigui
rendible i amb els municipis de la
Selva queda molt curt.  

En aquest sentit, en dels punts
més polèmics de la nova planta és
el preu que pot suposar l’aboca-
ment, ja que molts municipis de la
Selva i el mateix Consell Comarcal
temen que pugui suposar un aug-
ment important. En aquest punt,
Codina va destacar que la intenció
és mantenir el preu d’abocament
i marcar-lo al voltant dels  euros
per tonelada, que és el que es
paga ara a Lloret. Tost va anar
més enllà i va destacar que tenen
intenció de fer «una transició cò-
mode» per als pobles i volen tan-
car una garantia que el preu per
abocament es mantigui estable -
només incrementant l’IPC- en els
propers dos o tres anys, Mns que
acabi la legislatura municipal. 
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Lloret i Generalitat con*rmen
la intenció d’iniciar la planta
de triatge a l’octubre

Codina assegura que es
mantindrà el preu per abocar,
que se situarà al voltant dels
60 euros per tonelada 
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Blanes acull durant aquests dies
diversos actes en motiu de la Set-
mana Intercultural, amb l’objectiu
que es conegui millor la riquesa i
diversitat de les diferents cultures
que conviuen al municipi, així
com per sensibilitzar la població
en valors de solidaritat i coopera-
ció. El cicle d’activitats se celebra
enguany després que la darrera
edició va tenir lloc al . Això és
perquè l’any passat, en la línia de
contenció de la despesa que es va
posar en marxa al consistori, es va
decidir que aquesta activitat es
fes cada dos anys. 

Enguany, el gruix d’activitats
previstes s’encetarà demà, amb
una conferència que s’allotjarà a la
sala d’actes Roberto Bolaño de la
Biblioteca Comarcal de Blanes a les
vuit del vespre. La xerrada es pre-
senta sota el títol L’Índia rural i la
Fundació Vicente Ferrer i anirà a
càrrec de Lancy Dodem, porta-
veu de la Fundació Vicente Ferrer.
Dissabte, però, serà quan hi haurà
les activitats més grans. En aquest
sentit, la plaça de davant la Bi-
blioteca Comarcal allotjarà dis-
sabte a partir de dos quarts de sis
una de les activitats que tradicio-
nalment sol comptar amb més
participació, que és la Festa de la
Diversitat i que inclou també una
Mostra Gastronòmica on es podran
degustar tastets de cuina d’arreu del
món que es vendran a un preu de
, euros el tiquet. També hi hau-
rà una Mra d’entitats i associacions
blanenques vinculades al món de
la cooperació i la cohesió social i ac-
tuacions musicals que s’oferiran
dalt l’escenari del recinte on tindrà
lloc la celebració. 
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Blanes inicia
demà els actes
amb motiu 
de la Setmana
Intercultural

La Biblioteca Comarcal de Blanes
allotjarà durant tot el mes de juny
una exposició del col·lectiu Grup
Teories de la Inspiració que es pre-
senta sota l’impactant títol Poe-
maton. Es tracta d’una mostra que
els seus autors presenten com un
projecte on quatre artistes il·lumi-
nen –és a dir: il·lustren o fotogra-
Men- els poemes de quatre poetes.
Poematon, que s’autodeMneix tam-
bé com una obertura poètico-vi-
sual, és una exposició itinerant de
poemes il·lustrats que va ser inau-
gurada a mitjans de desembre pas-
sat en el marc de la a edició del
Festival Jardins de la Poesia al ci-
nema Truffaut de Girona. 
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La Biblioteca
de Blanes acull
el Poematon:
Poesia Visual 

Santa Coloma de Farners ha re-
gistrat un rècord d’inscrits a la
Brigada Jove . S’han apuntat
 nois i noies d’entre  i  anys
que opten a les  places que ofe-
reix l’Ajuntament. La selecció d’in-
tegrants de la Brigada Jove  es
farà mitjançant un sorteig  públic
que tindrà lloc demà a les sis de la
tarda, al Cercle Jove. La Brigada
Jove, que arriba a la novena edició,
té com a objectiu ajudar als joves
colomencs a posar-se en contac-

te amb el món laboral, que ad-
quireixen les primeres experièn-
cies i prenguin consciència de la
importància del treball. 

L’Ajuntament ofereix  places
el mes de juliol i  mes a l’agost.
El contractes seran de temps par-
cial, amb una jornada de quatre
hores diàries, de dilluns a diven-
dres, al matí. Alguns dels requisits
que es demanen són  no haver par-
ticipat en anteriors edicions, estar
empadronat a Santa Coloma o te-
nir entre  i  anys.
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Rècord d’inscrits a la
Brigada Jove 2013 de Santa
Coloma de Farners

Santa Coloma informarà als
veïns sobre el rebut de l’aigua

Santa Coloma de Farners ha or-
ganitzar una xerrada per entendre
l’estructura del rebut de l’aigua i es-
talviar diners en el consum. La
xerrada, amb el lema «Estalvia di-
ners al rebut de l’aigua!», serà  demà
a les set de la tada al Cercle Jove.
L’objectiu és ajudar als ciutadans i
ciutadanes a entendre quina és
l’estructura de la factura de l’aigua

així com donar consells per tal de
poder reduir el consum d’aigua
domèstic, millorant d’aquesta ma-
nera el medi ambient i, a més a més,
estalviar diners. AproMtant la xer-
rada es farà el repartiment gratuït
d'un kit d'estalvi d'aigua per la llar.
Les persones que vulguin reservar
el seu kit s’han d'apuntar a través del
correu electrònic jsanchez@scf.cat
o trucant a l'Ajuntament. 
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El nou president considera que el procés ha estat transparent. 

CARLES COLOMER


